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Szanowna Pani 
Hanna Zdanowska
Prezydent Miasta Łodzi

INTERPELACJA 
w sprawie ulicy Wrzecionowej

Otrzymałem zgłoszenie od mieszkańców ulicy Wrzecionowej dotyczące rozjeżdżania 
ulicy przez pojazdy budowy pobliskich hal.
Wnoszę o wezwanie i zobowiązanie inwestora do gruntownej naprawy ulicy po 
zakończeniu inwestycji. 
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